

《单词百科:punishments是什么意思?punishments怎么发音?punishments的解释和用法》

英语单词punishments是什么意思?punishments怎么读?punishments怎么发音?简答网为您整理了punishments的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



punishments怎么读

punishments的读音:[ˈpʌnɪʃmənts]

punishments的意思

1、n.惩罚(punishment的名词复数);处罚;刑罚;粗暴对待;

punishments的相关词组

1、corporal punishment 肉刑, 体罚;挞罚;刑法;

- 2、capital punishment 死刑;
- 3、severe punishment 重刑;
- 4、cruel punishment [法] 酷刑;大刑;

punishments的双语例句

1、Men has free choice. Otherwise counsels, exhortations, commands, prohibitions, rewards and punishments would be in vain.

人具有自由意志. 否则,劝告、赞扬、命令、禁规、奖赏和惩罚都将是徒劳的.

2、Duly mete out rewards and punishments.

有赏有罚.

3、He is fair in his judgments, rewards, and punishments.

他的判断、奖励和惩处是公平的.

4、She took the punishments meted out to her without a murmur.

她接受给她的惩罚,而且毫无怨言.

5、Article 32 Punishments are divided into principal punishments and supplementary punishments.

第三十二条刑罚分为主刑和附加刑.

6、People are dissatisfied with so many severe punishments and harsh laws.

严刑峻法太多了,大家都很有意见.

7、Punishments in China fall into two categories : principal penalties and additional punishments.

我国的刑罚分为主刑和附加刑.

8、The punishments for robbery and murder are prescribed in the penal code.

对抢劫和凶杀的惩罚在刑法中有明文规定.

9、If Ben's behavior doesn't change, he will face major punishments.

如果阿班的行为不改变, 他会受到十分严重的惩罚.

10、The punishments inflicted on the children were too severe.

对这些孩子的处罚过于严厉.

11、I even hate my willing downfall . Actually what I'm getting is the lightest of punishments!

至于痛恨到自己甘于堕落,所招来的,简直只是最轻的刑罚!

12、In nature there are no rewards or punishments; there are consequences.

自然界中?奖赏和惩罚, 只有因果报应.

13、Don't you think their punishments were rather light?

你难道不觉得他们的惩罚很轻 吗?

14、The preacher warned us of the punishments in the hell.

传教士警告我们地狱里的种种惩罚.

15、The result of such punishments is often paradoxical.

这样惩罚的结果往往适得其反.

以上是简答网为您整理的punishments怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于punishments的用法、punishments的释义、punishments的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/punishments>